

<p>Dagsorden samt mødereferat fra:  Bestyrelsesmødet i afdeling 78  (Brombjerg 1-43)</p> <p><b>Mødested:</b> Brombjerg 1</p>	<p>Referat nr. 22-05-2024</p>
<p><b>Til stede var fra:</b></p> <p><b>Afdelingsbestyrelsen:</b>  Joan Doweszeit, Christina Sørensen, Lars Sørensen</p> <p><b>Suppleanterne:</b>  Lissy Larsen, Sonja Paulsen, Birgit Schmidt</p> <p><b>Afbud fra:</b> Sonja Paulsen</p>	<p>Dag og år:</p> <p>Onsdag, den 22. maj kl.: 15<sup>30</sup></p>
<p><b>Pkt. 1</b>  <b>Godkendelse af dagsorden.</b></p>	<p>Godkendt</p>
<p><b>Pkt. 2</b>  <b>Godkendelse af referat nr. 31-01-2024.</b></p> <p>Referat tilsendt. 15-02-2024</p>	<p>Godkendt</p>
<p><b>Pkt.3</b>  <b>Gennemgang af regnskab 3 kvartal 2023-2024 for afdelingen.</b></p> <p>Bestyrelsen bedes gennemgå regnskabet inden mødet, kan hentes inde på Intra, under afdelingen.</p>	<p>Regnskab godkendt, overskuddet forventes nedskrevet i 4 kvartal.</p>
<p><b>Pkt. 4</b>  <b>Hvad har vi til markvandringen??</b></p> <p>Skriv venligst op hvad i har, så bliver det noteret ned til dagen</p>	<p>Revner i murværk i nr. 27 under køkkenvinduet, samt manglende fuger i terrassedør nederst.</p> <p>Hæk og stakit højde?? 180 cm.</p> <p>Der laves en liste på næste møde, hvor vi samler alle de objekter der ønskes behandlet på markvandringen.</p>
<p><b>Pkt. 5</b>  <b>Beretninger for perioden siden sidste møde.</b></p> <p>Bestyrelsesmedlemmer og suppleanterne ajourfører hinanden om, og med hvad der er sket i afdelingen siden sidst. <i>Ikke alt føres til referat.</i></p>	<p>Vores haveservice virker tilfredsstillende.</p> <p>Ønsker at beboerne måske ville være lidt mere virkelystne i de aktiviteter der foregår i afdelingen og grundejerforeningen, deltagelsen er så godt som nul.</p>
<p><b>Pkt. 6</b>  <b>Bestyrelsens og suppleanternes deltagelse i diverse kurser og aktiviteter.</b></p>	<p>Christina og Lars deltager i B42 introduktionskursus d.03-06-2024</p>
<p><b>Pkt.7</b>  <b>Orientering omkring vores fællesområde.</b></p> <p>Diverse tiltag. Fælles indsats.</p>	<p>Der er via grundejerforeningen kontakt til Hede Danmark vedrørende en gennemgang af diverse afvandings systemer på fællesområdet.</p>

<p><b>Pkt. 8</b>  <b>Oprettelse af diverse teams.</b>  Kulinarisk:  Tager sig af diverse sammenkomster med diverse bespisninger som højdepunkter.</p> <p>Område team:  Tager sig af vores fælles område, sørger for at det er pænt og hyggeligt at være her i afdelingen.</p>	<p>Det kunne være følgende:  Sommerfest, vinterhygge, grill, osv.</p> <p>Vi tager de enkelte aktiviteter, efterhånden som forslagene kommer fra beboere og bestyrelsen</p> <p>Det kunne være følgende:  Vedligeholdelse af flagstang, vanding af træer, juletræ med dens pynt, nye hække, osv.</p> <p>Der er lavet små teams til vanding af de nyplantede Ahorntræer, det er desværre ikke alle beboere der ønsker at yde en indsats, begrundelser dertil, er der nok af.</p>
<p><b>Pkt. 9</b>  <b>Eventuelt.</b></p> <p>Der kan snakkes og diskuteres om alt, men intet kan vedtages.</p>	<p>Der arrangeres eventuelt en sommerfest hvis der meldes om nok tilslutning fra beboernes side</p>
<p><b>Bilag.</b>  Invitation til kursus.</p>	
<p><b>Næste møde.:</b> Forventes afholdt 14-08-2024</p> <p><b>Mødet slut kl. 17<sup>30</sup></b></p>	<p><b>Referent.</b></p> <p>Lars Sørensen</p>